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Beste 5.1.2e

Ik zie het als mij taak om jullie te vertellen dat we van de ene dataramp in de andere terechtkomen. Laat ik dit

toelichten.

De bestandsvergelijking (CIMS versus LCC) was en is een ramp. Daar wordt al weken aan gesleuteld, maar het blijft
een onmogelijke opgave om twee systemen én dataverzamelingen die beide niet zijn ontworpen om met elkaar te

worden vergeleken, met elkaar te vergelijken om op grond van de uitkomsten conclusies te trekken (nl. wie heeft er

niet of te weinig aangeleverd). Ik begrijp dat we nu een bijgesteld LCC bestand krijgen, waarvan ik niet weet of ons

dit nog verder van huis brengt ofjuist helpt.

Vervolgens wordt er 4 dagen gebeld met als uitkomst een verzameling rijp en groen, waar we aan de hand van een

categorisering nu structuur in aan proberen te brengen. En ondertussen ontvangen we tientallen AGB-codes die

gebruikt zouden zijn en die we niet kwijt kunnen, want waar brengen we bv. een relatie aan tussen de uitlever AGB-

code en de 18 AGB-codes die gebruikt zijn om te registreren. Los van het feit dat we niet kunnen controleren of er

daadwerkelijk is aangeleverd op deze AGB-codes (geen mankracht met toegang tot CIMS) en we al helemaal geen

mankracht hebben om weer terug te koppelen naar de instellingen als het niet klopt. En ondertussen komen er

steeds meer berichten onze kant op met verzoeken om uit te zoeken om orgaanbieder x of y wel heeft aangeleverd,
los van verontwaardigde zorgverleners die hun eigen registratie niet in CIMS zien die via de BRBA app moet zijn

aangeleverd.

We hebben heel begrijpelijke stappen gezet, maar alles is haastwerk, waardoor zorgvuldigheid in het gedrang komt

en we nu aankijken tegen én hoge verwachtingen (analyse uitkomst belronde) en een brij aan informatie en vragen

die bijna niet meer te handelen zijn.
Als we ook nog de mogelijkheid gaan bieden om bij RIVM te checken of alle data wel is aangekomen zonder

hiervoor de voorzieningen te treffen, dan verzuipen we volledig.

Wat we nu moeten doen is afmaken van inventarisatie reacties op onze uitvraag tijdens de belronde en daarna de

diverse checks uitvoeren op de terugontvangen AGB-codes. En heel goed nadenken hoe we verder gaan.

Groet

Rijksinstituut voor Volksgezondheid
en Milieu

Ministerie van Volksgezondheid,
Welzijn en Sport

Programma Covid Informatie en Monitoringsysteem (CIMS)
A. van Leeuwenhoeklaan 9 | 3721 MA | Bilthoven
Postbus 1 | 3720 BA | Bilthoven

De zorg voor morgen begint vandaag


